
Informatienota Raad
Neerijnen

Datum : 30 mei 2017 

Van : R. van Esterik 

Bijlagen : –

Onderwerp : Breedband

Zaak- / Docnummer : 20993 doc. 21676  

KENNISNEMEN VAN:

Stand van zaken m.b.t. het dossier ‘Breedband’, zoals genoemd op de Bestuurlijke agenda 2017.

INLEIDING 

Op de Bestuurlijke agenda staat het dossier ‘Breedband’, behandeling in kwartaal 2. Deze planning 
is echter niet haalbaar. Onder vindt u een uiteenzetting van de huidige stand van zaken en de 
geplande vervolgactiviteiten.

KERNBOODSCHAP 

Regio Rivierenland is tot de conclusie gekomen, dat we kunnen gaan starten met het aanleggen van 
een glasvezelnetwerk in regio Rivierenland. Deze conclusie is gebaseerd op het onderzoek naar de 
haalbaarheid van de aanleg van een braadbandnetwerk in de regio. De marktpartijen (providers) 
hebben aangegeven hier geen rol in te zien. Vervolgens is gekeken of het netwerk in eigen beheer 
uitgerold kan worden. Hiervoor was toestemming van de EU nodig.

De stand van zaken op dit moment:
– Er is toestemming van de EU om ca. 12.000 adressen te verglazen (witte gebieden).
– De Regio start een traject om ook EU-toestemming te krijgen voor aanleg in grijze en zwarte   
   gebieden.
– In juni wordt gestart met interessepeiling onder de eerder genoemde ca. 12.000 adressen.
– Lancering website (op 20 juni) met informatie over glasvezelproject regio.
– In september volgt een raadsinformatieavond (met o.a. op de agenda het oprichten van een GR).
– In het 4e kwartaal 2017 vindt besluitvorming plaats inzake deelname aan het netwerk c.q. de 
   gemeenschappelijke regeling.

KANTTEKENINGEN / OPMERKINGEN

1. De gemeenteraden zijn meegenomen in het proces, maar hebben nog geen officieel besluit 
genomen over het laten vallen van alternatieven en te gaan voor het overheidsmodel. Dit wordt in de 
besluitvorming in het 4e kwartaal meegenomen.

2. Er wordt richting inwoners vanaf 20 juni 2017 gecommuniceerd, te beginnen met een interesse-
peiling (zie brief). Omdat besluitvorming door de raden pas in het 4e kwartaal plaats vindt, wordt 
geadviseerd om in de brief voor de interessepeiling op te nemen dat een en ander onder voorbehoud
van goedkeuring door de raden is.

3. Er is nog onvoldoende duidelijk hoe de financiering en de juridische vorm (b.v. GR) georganiseerd 
wordt. De concerncontrollers en juristen worden hierover in juni geïnformeerd. Besluitvorming 
hierover vindt plaats in kwartaal 4.
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Effecten West Betuwe-fusie:
In de nieuwe gemeente gaat het om ca. 25% van de aansluitingen. Op dit moment wordt nog volop 
gewerkt aan het in beeld brengen van een Businesscase en de meest wenselijke juridische vorm. In 
de stukken staat dat er mogelijk een garantstelling moet plaats vinden. In het verleden is gesproken 
over een totale investering van ca. 42 miljoen euro. Indien de garantstelling op basis van het aantal 
aansluitingen zal plaatsvinden betekent dit voor de nieuwe gemeente West Betuwe een 
garantstelling van ca. 10 miljoen euro, los van de eventuele exploitatiekosten voor beheer en 
onderhoud.

VERVOLG

– Geldermalsen en Lingewaal geven hun colleges/raden eveneens bovenstaande opmerkingen
   mee.
– In september volgt een raadsinformatieavond (met o.a. op de agenda het oprichten van een GR).
– In het 4e kwartaal 2017 vindt besluitvorming plaats inzake deelname aan het netwerk c.q. de 
   gemeenschappelijke regeling.
– Start voor aanleg van breedband is gepland voor maart 2018. Dit is een optimistische planning.

Bijlagen:
– Informatienota Regio
– Interessepeilingbrief 

 


